
Milí přátelé, členové Setkávání.

Rád  bych  vás  v novém  roce  pozdravil  jako  předseda  občanského  sdružení  (resp.  nyní

„Spolku“) příznivců Travné. Přeji Vám, abyste v již započatém novém roce pociťovali Boží vedení

a požehnání. Rovněž tak bych Vám chtěl poděkovat za veškeré projevy přízně a podpory v celém

uplynulém roce. Všichni, kdo se aktivně podílíme na chodu Setkávání, si této podpory vážíme

a jsme za ni vděčni, ač to na nás možná někdy není vidět. Nejviditelnější je samozřejmě podpora

finanční  a  s  díky  můžeme konstatovat,  že díky výrazné obětavosti  mnohých z  Vás  je  možné

udržovat Setkávání finančně stabilizované.

Samozřejmě se snažíme nejen pasivně dary přijímat, ale také udržovat svěřené prostředky

vlastní činností. Finance na údržbu domu, nutné vybavení, správce a další výdaje získáváme tedy

také pomocí vlastních akcí, nebo pronájmem domu dalším skupinám. Námi pořádané akce jsou

poměrně hojně navštěvované mladými lidmi nejen ze severní Moravy, čímž bych chtěl poděkovat

tomu velkému počtu lidí, kteří organizaci akcí Setkávání zajišťují a díky kterým jsou tyto akce

vždy obohacující a oblíbené. Dle mého názoru jsou právě tyto akce obsahem našeho sdružení,

pouhá starost o dům by jistě valný smysl ani hodnotu nepřinášela.

Součástí formálního fungování sdružení je každoroční valná hromada, kde se rekapituluje

uplynulý rok, přijímají se návrhy koncepcí a členové můžou nasměrovat sdružení tím směrem,

který  bude většinově schválen.  Vám,  členům Setkávání,  bych tímto chtěl  také zaslat  „ostrou

prosbu“, abyste věnovali  pozornost pozvánce na letošní  valnou hromadu,  která se uskuteční

23. února  2014  ve  13  hodin  v prostorách  sboru  ČCE v Olomouci.  Bude-li  to  ve  Vašich

možnostech,  bude velice  prospěšné,  pokud zvážíte  svou účast.  Svou účastí  byste  samozřejmě

nejen  vyjádřili  podporu  činnosti  Setkávání,  ale  také  byste  mohli  vyslechnout  konkrétní  věci,

které sdružením hýbají, bude možnost toto okomentovat a případně podat i vlastní návrh pro

zlepšení práce Setkávání. Tato schůze je o to důležitější, neboť se na ní bude  volit nový výbor

Setkávání, což je výkonný orgán, který sdružení povede následující 3 roky. Nebudou to úplně



jednoduché roky.  Před  novým výborem leží  mnoho nedořešených úkolů,  se  kterými  stávající

výbor pod mým vedením nedokázal moc pohnout, což si samozřejmě přikládám za vinu. Pokud

vám leží záležitosti Travné na srdci, zvažte svůj příjezd na valnou hromadu, případně zvažte i svou

kandidaturu do výboru nebo návrh někoho,  o kom věříte,  že by byl  pro tuto funkci  vhodný.

I pouhá účast na volbě výboru je samozřejmě důležitá. Čím širší členskou základnou bude výbor

zvolen, tím větší podporu bude moci cítit pro své kroky v celých následujících třech letech.

Pevně  věřím,  že  s mnohými  se  na  valné  hromadě  potkáme.  Kdybychom  se  náhodou

nepotkali, tak bych si přál, abyste Setkávání zachovali přízeň a mysleli na Travnou a na vše, co se

tam děje, na modlitbách. Je nám ctí, že můžeme pokračovat v práci s mladými lidmi, kterou na

Travné  začali  manželé  Petrovi  a  která  bezesporu  mnoho  lidí  v jejich  životech  ovlivnila.  Byli

bychom rádi, kdyby tato práce mohla být dále rozvíjena, ač to jistě nebude bez problémů. Jsou to

jistě problémy jiného rázu, než byly na počátku vzniku aktivit na Travné, ale stejně jako s  Boží

pomocí  byly  překonány  tyto  problémy,  tak  věříme,  že  budou  překonány  problémy  nynější.

Radujeme se  z každého malého úspěchu,  který  se  v Setkávání  objeví,  a  věříme,  že  jich  bude

přibývat.

Se srdečným pozdravem, Daniel Marek


